

**Haines Family,**  
興氏學校的家庭們

**Can you believe it is February already? Just a few announcements.**  
你能相信已經是2月了嗎？只是幾個公告。

**The students and teachers did a wonderful job at our Chinese New Year Performance on Monday. Please visit the website for pictures if you missed it.**  
學生和老師在星期一的農曆新年表演上做了出色的表現，如果你錯過了，請到學校的網站觀看照片。

**There will be NO school on Friday, February 3, 2017.**  
2017年2月3日星期五學生不用上課。

**With the increasing crime in the city, we are encouraging all parents and adults to be mindful when you drop off and pick up your children before and after school; try not to use your cell phone as that may distract you and make sure that your child exits the vehicle on the school's curbside.**

隨著城市犯罪率的增加，我們鼓勵所有的父母和成人在你來學校接送孩子時候，盡量不要使用你的手機，因為這可能會分散你的注意力，並確保你的孩子在學校的路邊行人路上上落車輛。

**Be on the look-out for a heart pattern in your child's book bag next week. Please write down why you love your child. This will be your love letter to your child. Let's spread some LOVE at Haines School.**

下一個星期一請留意思孩子的書包，有一張心形圖案，請寫下你為什麼愛你的孩子，這將是你給你的孩子的書信，讓我們興氏學校散發一些愛。

**Please mark your calendar for Friday, February 17, 2017. We will have our First Father/Daughter Dance at Haines School. We encourage all father figures to come to the dance with their daughter/nieces. The cost is only \$30.00 per couple. There will be lots of fun and lots of raffles.**

請在日曆記低2017年2月17日星期五這日子，我們將在學校舉行我們的第一次父親/女兒舞蹈。我們鼓勵所有的父親人物與他們的女兒/侄女來跳舞，每對夫婦的費用是30.00元，將有很多的樂趣和抽獎。

**Have a wonderful weekend.**  
願你們有一個美好的周末。